

LIV-J

100 capsules, Herbal combination, Stock No. 1011-4

LIV-J is considered a general liver tonic.

This herbal combination has been formulated with bitter herbs, which support the digestive system organs, particularly the gallbladder, liver and stomach.

Did you know?

The liver cleanses the body of all poisons that infiltrate it daily, including fat, cholesterol, alcohol, drugs, artificial colours, flavours, and preservatives, airborne pollutants, and poisons in the water and food.

While the liver's ability to deal with these toxins is extraordinary, once the limits of its function are exceeded, these toxins accumulate in the organ and cause disease. However, the liver has the remarkable ability to regenerate itself. Up to two-thirds of the liver can be impaired, yet the organ can fully restore itself under the right conditions.

NSP Advantage

100 capsules. Herbal combination.

Ingredients: 440 mg combination of the finest rose hips (*Rosa canina*), Oregon grape (*Berberis vulgaris*) root, dandelion (*Taraxacum officinale*) root, fennel (*Foeniculum vulgare*) seeds, red beet (*Beta vulgaris*) root, horseradish (*Armoracia rusticana*) root, and parsley (*Petroselinum crispum*) herb.

The herbs in this formula contain naturally-occurring amounts of chromium, iron, magnesium, potassium, silicon, sodium, and vitamin A.

Recommendation: Take two to four capsules daily with each meal and before bedtime.

Features & Benefits

- Improves healthy liver function.
- Strengthens the digestive system organs, particularly the gallbladder, liver and stomach.
- Stimulates the production of bile.
- Dandelion root has traditionally been used to stimulate appetite and to increase bile flow.
- Increases urine flow to expel toxins from the body via the kidneys.
- Horseradish has been traditionally used as a digestive stimulant to promote stomach secretions, and as a diuretic to promote urinary secretions.
- Relieves muscle spasms and pain.
- Traditionally used to treat liver congestion, gallstones, hepatitis, edema, congested lymphatic glands, kidney stones, and lumbago.

LIV-J

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 1011-4

LIV-J est considérée comme un tonique général pour le foie.

Cette combinaison d'herbes a été formulée avec des herbes amères qui soutiennent les organes du système digestif, particulièrement la vésicule biliaire, le foie et l'estomac.

Saviez-vous que?

Le foie débarrasse le corps de tous les poisons qui l'infiltrant quotidiennement, y compris les gras, le cholestérol, l'alcool, les drogues, les colorants et arômes artificiels, les agents de conservation, les polluants et les poisons dans l'eau et les aliments.

Bien que la capacité du foie à gérer ces toxines est extraordinaire, dès qu'on outre-passe les limites de sa fonction, ces toxines s'accumulent dans l'organe et sont cause de maladie. Cependant, le foie a la remarquable capacité de se régénérer. Même lorsque les trois quarts du foie sont détériorés, l'organe peut se régénérer entièrement si les conditions le permettent.

Avantages NSP

100 capsules. Combinaison d'herbes.

Ingrédients: 440 mg d'églantier (*Rosa canina*), racine de mahonia à feuilles de houx (*Berberis vulgaris*), racine de pissenlit (*Taraxacum officinale*), graines de fenouil (*Foeniculum vulgare*), racine de betterave rouge (*Beta vulgaris*), racine de raifort (*A Armoracia rusticana*) et persil (*Petroselinum crispum*).

Les herbes de cette formule contiennent des quantités de chrome, fer, magnésium, potassium, silice, sodium et vitamine A présents naturellement.

Mode d'emploi: Prendre deux à quatre capsules chaque jour au repas et au coucher.

Caractéristiques et Bienfaits

- Améliore la fonction saine du foie.
- Renforce les organes digestifs, surtout la vésicule biliaire, le foie et l'estomac.
- Stimule la production de la bile.
- Le pissenlit a été utilisé traditionnellement pour stimuler l'appétit et augmenter l'écoulement de la bile.
- Augmente l'écoulement de l'urine pour éliminer les toxines du corps par les reins.
- Le raifort a été utilisé traditionnellement comme aide digestive qui favorise les sécrétions de l'estomac et comme diurétique pour favoriser les sécrétions urinaires.
- Soulage les spasmes et douleurs musculaires.
- A été utilisée traditionnellement pour soigner congestion du foie, calculs biliaires, hépatite, oedème, congestion des glandes lymphatiques, calculs rénaux et lumbago.